
Schriftelijke vragen 

Datum: 20 april 2022

Onderwerp: Schriftelijke vragen van het lid De Bruijn over Uitkeren energietoeslag

Bijlage: Kamerbrief Aanvullende informatieverzoeken voor tweede termijn debat 
koopkracht en energieprijzen:  
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2022/03/29/ka
merbrief-aanvullende-verzoeken-voor-tweede-termijn-debat-koopkracht-
en-energieprijzen

Aan het college van burgemeester en wethouders

Inleiding van de indieners

Op 11 maart jl. heeft het kabinet een pakket aangekondigd met aanvullende 
koopkrachtmaatregelen om de effecten van de sterk gestegen energieprijzen te 
dempen. Een van die maatregelen is de verhoging van de energietoeslag naar 800 
euro per huishouden. Gemeenten krijgen hierbij twee bevoegdheden op grond van de 
Participatiewet:

1. De bevoegdheid om in het kalenderjaar 2022 een eenmalige energietoeslag toe 
te kennen aan huishoudens met een laag inkomen, gebruikmakend van het 
instrument van de categoriale bijzondere bijstand, dus zonder dat moet worden
vastgesteld dat de ontvanger de kosten daadwerkelijk heeft gemaakt.

2. De bevoegdheid om de eenmalige energietoeslag ambtshalve (dus zonder 
aanvraag) toe te kennen aan de huishoudens waarvan de getoetste 
inkomensgegevens bij de gemeente bekend zijn. 

Vragen 

1. Is het college bekend met de regeling eenmalige energietoeslag lage 
inkomens?

2. Is het college bekend met de bevoegdheden die aan de gemeenten zijn 
toegekend?

3. Hoe geeft het college invulling aan de uitvoering van de regeling en de 
bevoegdheden? 

4. Wanneer ontvangen inwoners met een bijstandsuitkering, IOAW-uitkering of 
IOAZ-uitkering deze energietoeslag?

5. Kunt u garanderen dat alle inwoners die in aanmerking komen voor 
automatische uitkering de toeslag ook daadwerkelijk binnen de afgesproken 
termijn ontvangen?

6. Inwoners die geen bijstandsuitkering, IOAW- of IOAZ-uitkering hebben, maar 
wel een inkomen van maximaal 120% van het sociaal minimum moeten contact 
opnemen met de gemeente om alsnog in aanmerking te komen voor de 



toeslag. Wat gaat het college doen om deze groepen te informeren en te 
stimuleren deze energietoeslag aan te vragen?  

7. Klopt het dat de regeling nog niet is gepubliceerd op de website van de 
gemeente Hulst?     

8. Veel gemeenten brengen de regeling actief onder de aandacht van haar 
inwoners. Wanneer en hoe gaat Hulst dat doen? 

9. Kan het college toezeggen dat er alles aan wordt gedaan de regeling zo 
laagdrempelig mogelijk onder de aandacht te brengen? Bijvoorbeeld door de 
regeling prominent op de homepage van de gemeente te plaatsen, een 
telefonische hulplijn in te stellen, door advertenties te plaatsen in huis-aan-
huisbladen, door dorpsraden actief te betrekken etc.  

10. Kan het college uitleggen welke extra acties er worden ondernomen om 
inwoners te bereiken die bijvoorbeeld moeite hebben met de Nederlandse taal, 
mentaal of fysiek niet (meer) bij machte zijn een aanvraag in te dienen of niet 
beschikken over een computer. 

11. Is het college het met de D66 fractie eens dat we er als gemeente alles aan 
moeten doen om iedereen die in aanmerking komt voor een energietoeslag, te 
bereiken. 

Indieners 

Pieter de Bruijn


